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Z A P I S N I K 
 

5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 30. marca 2011, ob 17.00 uri, 
v sejni sobi Hotela Dobrava 

 
 
PRISOTNI: 
- člani Občinskega sveta Občine Zreče: Bernard Sadek, Jolanda Laubič, Ivan Umnik, 

Jožef Košir, Marija Jevšenak, Drago Šešerko, Aleksandra Kosevski-Kolar, Marija 
Kovačič, Emilijan Fijavž, Boris Podgrajšek, Mateja Pučnik, Štefan Kroneker in Domen 
Vogelsang; 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti: Bojan Napotnik – predsednik KS Dobrovlje, Boris 

Podgrajšek – predsednik KS Gorenje, Vera Boček – predsednica KS Resnik, Mirko 
Beškovnik – predsednik KS Skomarje, Emilijan Fijavž – predsednik KS Stranice in Slavko 
Kejžar – predsednik KS Zreče; 
 

- predsednica Nadzornega odbora Občine Zreče: Janja Pirnat; 
 

- ostali: mag. Nataša Kos (vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva), Darko Ratajc 
(direktor Zdravstvenega doma Slovenske Konjice), Urška Firer (vodja Zavoda za mladino 
Zreče v letu 2010), Jure Boček (predstavnik podjetja ADESCO d.o.o.), direktorica 
Občinske uprave Občine Zreče (Aleksandra Godec Mavhar), javni uslužbenci Občinske 
uprave Občine Zreče (Polona Matevžič, Mateja Čremošnik, Štefan Posilovič, Aleksandra 
Vidmar Korošec, Gregor Kovačič, Greta Boček) in predstavniki sredstev javnega 
obveščanja. 
 

OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- svetniki Maksimilijan Brečko, Milan Potočnik in mag. Zdenko Kovačec ter poslanci 

Državnega zbora Republike Slovenije (Rudolf Petan, Silven Majhenič, Tadej Slapnik). 
 
Peto redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je v skladu z 21. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zreče sklical župan, mag. Boris Podvršnik. Sejo je skladno s 26. 
členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan, mag. Boris Podvršnik, ki je 
uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 12 svetnikov oziroma svetnic, in da je Občinski svet 
Občine Zreče v skladu s 43. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklepčen. 
Svetnica Jolanda Laubič se je seji pridružila pri 3. točki dnevnega reda, zato je bilo od te 
točke dalje na seji prisotnih 13 svetnikov oziroma svetnic. 
 
Člani občinskega sveta so najprej obravnavali zapisnik 4. redne seje občinskega sveta, ki je 
bila dne 2.2.2011. 
 
Obrazložitev k zapisniku 4. redne seje občinskega sveta z dne 2.2.2011 je podala direktorica 
občinske uprave, Aleksandra Godec Mavhar. 
 
Člani občinskega sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 4. redne seje občinskega sveta z dne 2.2.2011.  
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Župan Občine Zreče je po obravnavi zapisnika četrte seje občinskega sveta predlagal 
naslednji dnevni red: 
 
1. Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Dobje, Dobrna, 

Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2010 
2. Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2010 
3. Poročilo o delu Zavoda za mladino Zreče za leto 2010 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih 

službah v Občini Zreče – predlog za skrajšani postopek 
5. Odlok o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe urejanja in 

vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne 
signalizacije v Občini Zreče – predlog za prvo in drugo obravnavo 

6. Odlok o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe urejanja in 
vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne 
signalizacije v Občini Zreče – predlog za prvo in drugo obravnavo 

7. Zaključni račun proračuna Občine Zreče za leto 2010 – predlog za skrajšani 
postopek 

8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 
2011 – predlog za skrajšani postopek 

9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu za vrstne hiše 
Nova Dobrava Zreče – predlog za prvo obravnavo 

10. Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov iz 
proračuna Občine Zreče – predlog za prvo in drugo obravnavo 

11. Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro 
12. Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro 
13. Sklep o imenovanju predstavnika v Nadzornem svetu družbe Univerziada  d.o.o. 

2013 
14. Sklep o imenovanju predstavnika v Nadzornem svetu družbe LTO Rogla-Zreče, 

GIZ 
15. Pooblastilo županu mag. Borisu Podvršniku za potrjevanje investicijske 

dokumentacije in morebitnih nastalih sprememb 
16. Poročilo o delu Občinske uprave Občine Zreče za leto 2010 
17. Informacije župana in podžupana  
18. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
19. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Člani občinskega sveta na predlagan dnevni red niso imeli pripomb in predlogov, zato so z 
12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se dnevni red 5. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v predlagani 
obliki. 
 
 
AD 1. Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Dobje, Dobrna, 
Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2010 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Obrazložitev k prvi točki dnevnega reda je podala mag. Nataša Kos, vodja Medobčinskega 
inšpektorata in redarstva Občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, 
Vitanje, Vojnik in Zreče. 
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Razpravljali so: 
Svetnik Štefan Kroneker je postavil vprašanje o možnosti odstranitve vozila, ki se nahaja 
nasproti telefonske govorilnice ob Cesti na Roglo. 
 
Mag. Nataša Kos je odgovorila, da so redarji že preverjali možnost odstranitve vozila, vendar 
za takšno ukrepanje nimajo zakonske pravne podlage, saj ni nikjer označenega roba 
cestišča, avto pa stoji več kot petnajst metrov od križišča. Prav tako je navedla, da je ista 
pobuda bila izpostavljena tudi na seji Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da v občini Zreče predstavljajo velik problem potepuški psi ter 
pasji iztrebki na pešpoteh okoli zreškega jezera. Poudaril je, da je potrebno red zagotoviti 
tudi znotraj komunalnega področja. 
 
Mag. Nataša Kos je odgovorila, da potepuški psi res predstavljajo velik problem v občini. 
Povedala je, da zavetišče Zonzani, v primeru ulova in oskrbe zapuščene živali, stroške 
oskrbe naloži lastniku psa, če ima pes vgrajen čip. V kolikor pa oskrbovan pes nima čipa, je 
plačnik občina. Drugih pristojnosti medobčinski inšpektorat in redarstvo glede navedene 
situacije nima. 
Glede preverjanja pasjih iztrebkov na pešpoteh je navedla, da bodo redarji od sedaj naprej 
več pozornosti namenjali nadzoru nad temi potmi v občini Zreče.  
 
Župan Občine Zreče je vprašal, kakšne pristojnosti ima na področju potepuških psov 
veterinarska inšpekcija. Predlagal je, da medobčinski inšpektorat in redarstvo ter 
veterinarska inšpekcija skupaj proučijo situacijo glede potepuških psov v občini in opravijo 
skupno akcijo. 
 
Svetnica Marija Jevšenak je dodala, da so za pasje iztrebke odgovorni lastniki psov oziroma 
tisti, ki jih vodijo. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je opozorila, da nekateri postavljeni koši za pasje 
iztrebke niso v funkciji, saj v njih ni nameščenih vrečk oziroma teh ni mogoče potegniti iz 
koša. 
 
Župan Občine Zreče je predlagal, da občinska uprava opravi pregled košev ter o pregledu 
pripravi poročilo, ki se priloži temu zapisniku na naslednji seji občinskega sveta. 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Zreče, Slavko Kejžar, je postavil vprašanje o možnosti 
odstranitve zapuščenih avtomobilov in ureditvi zapuščenih kmetij in stavb v občini. 
 
Mag. Nataša Kos je odgovorila, da glede zanemarjenih zemljišč že potekajo nekateri 
postopki v tej smeri. Glede zapuščenih objektov pa je navedla, da je občina sprejela odlok o 
nevzdrževanih objektih, na podlagi katerega komisija že pripravlja zaključno poročilo o 
nevzdrževanih objektih v občini. 
 
Svetnica Mateja Pučnik je vprašala, kako je s psi, ki so spuščeni in za katetre se ve kdo so 
lastniki, lastniki pa jih imajo namerno spuščene, ter kako je v primeru ugriza takšnih psov. 
 
Mag. Nataša Kos je odgovorila, da sta za te zadeve pristojni policija ter veterinarska 
inšpekcija. 
 
Drugih vprašanj in pripomb ni bilo. 
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Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-15 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin 
Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče 
za leto 2010. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 2. Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2010 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev k drugi točki dnevnega reda je podal Darko Ratajc, direktor Zdravstvenega 
doma Slovenske Konjice. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar kot predsednica Komisije za negospodarske zadeve in 
civilno družbo je povedala, da je komisija obravnavala poročilo in nanj ni imela pripomb. 
 
Župan Občine Zreče je predlagal, da se v proračunu za leto 2012 zagotovi vsaj ena 
štipendija za zdravnika splošne medicine. 
 
Darko Ratajc je povedal, da Občina Slovenske Konjice že štipendira zdravnike, vendar 
izkušnje niso dobre. Navedel je, da ob dokončanju študija, študentje vrnejo štipendijo in se 
zaposlijo drugje. 
 
Predstavnik Občine Zreče v svetu zavoda Zdravstvenega doma Slovenske Konjice, Slavko 
Kejžar, je povedal, da podjetje Sanident d.o.o. štipendira študente na področju stomatologije 
in da težav, kot jih je navedel Darko Ratajc, nimajo. 
Navedel je še, da svet zavoda deluje zelo dobro, prav tako pa je pohvalil sodelovanje z 
direktorjem Zdravstvenega doma Slovenske Konjice. 
 
Župan Občine Zreče je poudaril, da so se s prihodom novega direktorja Zdravstvenega doma 
Slovenske Konjice razmere izboljšale. Najbolj pohvalna je ureditev finančnega stanja 
zavoda, saj je zavod pred dvema letoma posloval z izgubo, v letu 2010 pa z dobičkom. Prav 
tako je pohvalil uvedbo e-naročanja in zagotavljanje nujne medicinske pomoči na Rogli v 
zimski sezoni. Navzoče je seznanil tudi o organizaciji sestanka s koncesionarji v občini 
Zreče, na katerem je bilo govora o prihodnosti zdravstva v občini. 
 
Razpravljali so: 
Podžupan in svetnik Drago Šešerko je vprašal zakaj se v zdravstvenem domu klici snemajo, 
na klice pa nihče ne odgovarja, ter zakaj so tako dolge čakalne dobe za rentgen. 
 
Darko Ratajc je odgovoril, da se številka dežurne ambulante snema, saj je to zakonsko tako 
določeno. Glede javljanja na telefon pa je dejal, da bo situacijo preveril, vendar je mnenja, da 
se to ne bi smelo dogajati.  
Dodal je, da za rentgen ni dolgih čakalnih dob, ampak so te daljše za ultrazvok. Zdravstveni 
dom ima namreč 0,25 koncesije za ultrazvok ožilja, trebuha in dojk, ki ga opravljajo trije 
zdravniki. Edine večje čakalne dobe so pri pregledu dojk, saj gre za preventivne preglede 
dojk. Zdravstveni dom se sicer trudi, da bi povečal koncesijo, vendar širitve programa 
praktično ni mogoče dobiti. Povedal je še, da imajo soglasje, da lahko te storitve opravljajo 
samoplačniško. 
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Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-16 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 
2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
Seji se je pridružila svetnica Jolanda Laubič. 
 
AD 3. Poročilo o delu Zavoda za mladino Zreče za leto 2010 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Urška Firer, vodja Zavoda za mladino Zreče 
v letu 2010. 
 
Dodatno obrazložitev glede odprtih terjatev Zavoda za mladino Zreče in delitve sredstev med 
mladinske in otroške programe na javnem razpisu je podal župan Občine Zreče. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar kot predsednica Komisije za negospodarske zadeve in 
civilno družbo je povedala, da je komisija obravnavala poročilo in nanj ni imela pripomb. 
Vendar pa je komisija mnenja, da mora občina za mlade kljub ukinitvi zavoda zagotoviti neko 
vrsto združevanja mladih. Komisija želi programe, ki jih bodo prijavitelji prijavljali na javni 
razpis za mladinske in otroške programe, pregledati ter spremljati njihovo uresničitev. 
  
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je navzoče opozoril, da funkcija sveta zavoda z ukinitvijo zavoda še ne 
sme ugasniti, saj mora svet zavoda do naslednje seje občinskega sveta pripraviti poročilo o 
dolgovih zavoda. Prav tako je povedal, da ima občina društva, v katera je vključeno veliko 
mladih, zato predlaga, da se več sredstev nameni ravno društvom, ki imajo včlanjene mlade. 
 
Mateja Čremošnik je odgovorila, da postopek ukinitve zavoda poteka že od januarja 2011. 
Zavod je na stanje 1.1.2011 naredil otvoritveno bilanco, to je presek dolgov in terjatev. Na 
seji občinskega sveta v mesecu maju bo predstavljena bilanca, če bo seveda pozitivna. 
Glede na to, da občina, kot edini ustanovitelj zavoda, odgovarja za obveznosti zavoda, bo 
občina odprte postavke pokrila ter nadaljevala postopek izterjave dolgov.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-17 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Zavoda za mladino Zreče za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
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AD 4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih 
službah v Občini Zreče – predlog za skrajšani postopek 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Gregor Kovačič. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-18 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih 
javnih službah v Občini Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 

 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-19 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih 
javnih službah v Občini Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 

 
 
AD 5. Odlok o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe urejanja in 
vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne 
signalizacije v Občini Zreče – predlog za prvo in drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k Odloku o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe 
urejanja in vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne 
signalizacije v Občini Zreče in Odloku o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne 
službe urejanja in vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne 
signalizacije v Občini Zreče je podal Jure Boček, predstavnik podjetja ADESCO d.o.o.. 
 
Razpravljali so: 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala, ali je v proračunu Občine Zreče za leto 2011 
zagotovljenih sredstev v višini 60.000,00 EUR dovolj v primeru, če bo podeljena koncesija. 
 
Gregor Kovačič je odgovoril, da so sredstva v višini 60.000,00 EUR namenjena za tokovino, 
sredstva za vzdrževanje javne razsvetljave pa so zagotovljena na postavki M5 – Vzdrževanje 
javne razsvetljave. 
 
Jure Boček je še obrazložil, da se glede javnega razpisa pričakuje razpis rekonstrukcije 
javne razsvetljave, in sicer konec aprila 2011. Dokumentacija se aktivno že pripravlja. 
Sredstva so vezana na vsako prihranjeno megavatno uro, za katero občina prejme 250 EUR. 
To pomeni sofinanciranje skupno okoli 40.000,00 EUR. 
 
Sejo je zapustil svetnik Domen Vogelsang. 
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Drugi pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-20 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe 
urejanja in vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne 
svetlobne signalizacije v Občini Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 

 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-21 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe 
urejanja in vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne 
svetlobne signalizacije v Občini Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 

 
 
AD 6. Odlok o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe urejanja in 
vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne 
signalizacije v Občini Zreče – predlog za prvo in drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodna obrazložitev k tej ročki dnevnega reda je bila podana pri prejšnji točki dnevnega 
reda.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-22 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe 
urejanja in vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne 
svetlobne signalizacije v Občini Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 

 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-23 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe 
urejanja in vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne 
svetlobne signalizacije v Občini Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 

 
Na sejo se je vrnil svetnik Domen Vogelsang. 
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AD 7. Zaključni račun proračuna Občine Zreče za leto 2010 – predlog za skrajšani 
postopek 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala Greta Boček in župan, mag. Boris 
Podvršnik. 
 
Župan Občine Zreče je občinsko upravo opozoril, da se zaključni račun v skladu s 
Poslovnikom Občinskega sveta Občine Zreče sprejema po hitrem postopku in ne skrajšanem 
kot je navedeno v predlogu dnevnega reda. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Zaključni račun proračuna Občine Zreče za leto 2010 je bil sprejet po hitrem postopku. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-24 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Zreče za leto 2010 v prvi 
obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-25 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Zreče za leto 2010 v drugi 
obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
 
AD 8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 
2011 – predlog za skrajšani postopek 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala Greta Boček in župan Občine 
Zreče. 
 
Župan Občine Zreče je tudi pri tej točki dnevnega reda občinsko upravo opozoril, da se 
rebalans proračuna za leto 2011 v skladu z 91. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Zreče sprejema po hitrem postopku in ne skrajšanem kot je navedeno v predlogu dnevnega 
reda. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2011 je bil 
sprejet po hitrem postopku. 
 
 
 
 



9 

 

Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-26 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Zreče za leto 2011 v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-27 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Zreče za leto 2011 v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
 
AD 9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu za vrstne hiše 
Nova Dobrava Zreče – predlog za prvo obravnavo 
 
Sejo sta zapustila svetnica Mateja Pučnik in predsednik Krajevne skupnosti Zreče Slavko 
Kejžar. 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič. 
 
Spremembe odloka je obravnavala tudi Komisija za urejanje prostora in stanovanjske 
zadeve, ki je predlagala, da se potencialnim investitorjem omogoči gradnja, vendar v skladu 
s pridobljenimi strokovnimi podlagami in smernicami. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-28 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu za 
vrstne hiše Nova Dobrava Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 

 
 
AD 10. Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov iz 
proračuna Občine Zreče – predlog za prvo in drugo obravnavo 
 
Na sejo sta se vrnila svetnica Mateja Pučnik in predsednik Krajevne skupnosti Zreče Slavko 
Kejžar. 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala Aleksandra Vidmar Korošec in 
župan, mag. Boris Podvršnik. 
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Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je predlagal, da se v pravilniku spremeni starostna meja financiranja 
mentorjev, saj je v pravilniku postavljena meja 29 let, vsi mentorji v društvih pa so načeloma 
starejši od 29 let. 
 
Župan Občine Zreče je odgovoril, da gre za zakonsko določeno mejo financiranja, prav tako 
pa takšna omejitev zagotavlja, da gre glavnina sredstev res za mlade v občini. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je pripomnil, da se na primer športna, kulturna in druga društva 
na ta razpis ne bodo mogla prijavljati. Skrbi ga, da se bodo v občini ustanovila nova društva 
mladih, ki bodo ustanovljena le zaradi pridobitve sredstev. 
 
Župan Občine Zreče je odgovoril, da v občini že imamo nekatera društva mladih, ki jim 
moramo dati priložnost, da pokažejo svoje programe in njihovo izvedbo. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-29 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in 
projektov iz proračuna Občine Zreče v prvi obravnavi.  

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-30 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in 
projektov iz proračuna Občine Zreče v drugi obravnavi.  

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 11. Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-31 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
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AD 12. Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-32 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
AD 13. Sklep o imenovanju predstavnika v Nadzornem svetu družbe Univerziada  
d.o.o. 2013 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-33 
Vsebina 
sklepa: 

Za predstavnika v Nadzornem svetu družbe Univerziada  d.o.o. 2013 se imenuje 
Drago Šešerko, Dobrava 73 a, 3214 Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
Župan Občine Zreče je na kratko navzočim predstavil še sklepe s seje programskega odbora 
družbe Univerziada d.o.o.. 
 
AD 14. Sklep o imenovanju predstavnika v Nadzornem svetu družbe LTO Rogla-Zreče, 
GIZ 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-34 
Vsebina 
sklepa: 

Za predstavnika v Nadzornem svetu družbe LTO Rogla-Zreče, GIZ se imenuje 
Slavko Kejžar, Tovarniška cesta 14, 3214 Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
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AD 15. Pooblastilo županu mag. Borisu Podvršniku za potrjevanje investicijske 
dokumentacije in morebitnih nastalih sprememb 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-35 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče pooblašča župana mag. Borisa Podvršnika za 
potrjevanje investicijske dokumentacije in morebitnih nastalih sprememb. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
AD 16. Poročilo o delu Občinske uprave Občine Zreče za leto 2010 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala direktorica občinske uprave, Aleksandra 
Godec Mavhar. Dodaten komentar na poročilo je podal župan, mag. Boris Podvršnik. 
 
Sejo je zapustila in se nanjo vrnila svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-36 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Občinske uprave Občine Zreče za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Godec Mavhar 
Rok: takoj 

 
 
AD 17. Informacije župana in podžupana 
 
AD 17.1 
Župan Občine Zreče je podal informacijo o aktivnostih za izgradnjo vodovoda Boharina. 
 
AD 17.2 
Podal je informacijo o nevzdrževanih objektih v Občini Zreče. 
 
AD 17.3 
Podal je informacijo o sanaciji podstrešja Cesta na Roglo 17. 
 
AD 17.4 
Predstavil je ureditev kletnega dela župnišča v Skomarju. 
 
AD 17.5 
Navzoče je seznanil z nadaljevanjem izgradnje Kanalizacije Nova Dobrava 2. 
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AD 17.6 
Navzoče je seznanil z nadaljevanjem izgradnje Kanalizacije Nova Dobrava 3. 
 
AD 17.7 
Podal je informacijo o gradnji odprtega širokopasovnega omrežja. 
 
AD 17.8 
Navzoče je seznanil s pridobitvijo sredstev in pričetkom investicije Dravinja – pitna voda. 
 
AD 17.9 
Navzoče je seznanil še o čistilni akciji v letu 2011. 
 
AD 17.10 
Podal je informacijo o obnovi Zdravstvene postaje Zreče. 
 
AD 17.11 
Podal je informacijo o obnovi telovadnice Osnovne šole Zreče. 
 
AD 17.12 
Podal je poročilo političnih strank za povrnitev stroškov volilne kampanje. 
 
AD 17.13 
Navzoče je seznanil z imenovanjem Odbora za razpolaganje s sredstvi požarnega sklada in 
Komisije za pripravo in izvedbo javnega razpisa o dodeljevanju državnih pomoči na področju 
kmetijstva in podeželja v Občini Zreče. 
 
AD 17.14 
Informacijo o projektu »LIFE + narava« je podaj Štefan Posilovič. 
 
AD 17.15 
Informacijo o projektu »EPSON« je podal Štefan Posilovič. 
 
AD 17.16 
Podžupan, Drago Šešerko, je podal informacijo o obravnavi Poročila o delu Policijske postaje 
Slovenske Konjice na območju Občine Zreče v letu 2010 na Sosvetu za zagotavljanje 
varnosti ljudi in premoženja v Občini Zreče.  
 
AD 17.17 
Župan Občine Zreče je navzoče povabil na otvoritev supermarketa Spar, ki bo dne 7.4.2011 
ob 10.00 uri. 
 
AD 17.18 
Župan Občine Zreče je navzoče povabil na prireditev Naj športnik, ki bo dne 8.4.2011 ob 
18.00 uri v  dvorani Kulturnega doma v Zrečah. 
 
AD 17.19 
Aleksandra Godec Mavhar je podala informacijo o stečaju GP Ptuj, ki je dne 23.3.2011 
podalo odpoved pogodbe za gradnjo večnamenskega objekta na Rogli. 
 
AD 17.20 
Župan Občine Zreče je podal informacijo o realizaciji Sklepa o ustanovitvi Javnega zavoda 
»Šolski center Slovenske Konjice-Zreče«. 
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AD 18. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Stranice, Emilijan Fijavž, je predlagal, da se na Komisiji za 
gospodarstvo obravnavajo projekti programa LEADER. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je ob tem povedal, da je publikacija o premogovništvu, 
rudarstvu in kamnolomih, ki so jo izdale Občina Vitanje, Slovenske Konjice, Oplotnica, 
Poljčane, Makole in Zreče uspešno kandidirala na razpisu za pridobitev sredstev programa 
LEADER.  
 
Predsednik Krajevne skupnosti Stranice, Emilijan Fijavž, je opozoril, da so krajani Stranic 
podali pobudo za ureditev dveh kamnolomov na Stranicah ter da postopki sprejemanja 
prostorskih aktov trajajo predolgo. 
 
Štefan Posilovič je odgovoril, da je bil program priprave strategije prostorskega razvoja in 
prostorskega reda Občine Zreče sprejet že leta 2006, kar je pomenilo začetek postopka 
spremembe dolgoročnih sestavin še po prejšnji zakonodaji. Leta 2007 je bil sprejet nov 
Zakon o prostorskem načrtovanju, na podlagi katerega je občina sprejela ugotovitveni sklep. 
Podzakonski predpisi bi morali biti sprejeti v šestih mesecih, dejansko pa so bili sprejeti v 
dveh letih. Občina je tako morala na novo urediti kataster in sprejeti nov digitalni kataster. V 
tem času je občina uredila vse strokovne podlage, ki so obvezni sestavni del prostorskega 
načrta. Vsa dokumentacija bo dne 31.3.2011 predložena Ministrstvu za okolje in prostor. 
Dodal je še, da je cilj občine sprejetje prostorskega akta do konca leta 2011. 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Stranice, Emilijan Fijavž, je še povedal, da so krajani Stranic 
očistili prometnice in center Stranic, da so pričeli z letnim vzdrževanjem cest, z rekonstrukcijo 
ceste v Zaborku, priprave pa tečejo tudi za zbor krajanov. Nazadnje je povabil občinski svet, 
da v mesecu maju zaseda v Domu krajanov Stranice.  
 
Sejo je zapustila svetnica Mateja Pučnik. 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Gorenje, Boris Podgrajšek, je povedal, da na krajevno 
skupnost prihaja mnogo vlog za sanacijo cest. Predlagal je, da se z izvajalci rednega 
vzdrževanja občinskih cest skliče sestanek, na katerem se dosedanjim izvajalcem podajo 
smernice glede izvajanja službe vzdrževanja cest po podelitvi koncesije. Podal je tudi 
informacijo o sanaciji plazu na Bezovju. 
 
Na sejo se vrne svetnica Mateja Pučnik. 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Gorenje, Boris Podgrajšek, je podal še pobudo, da želijo 
krajani Padeškega vrha, zemljišča, po katerih poteka javna pot Obrovnik - Šmon, prenesti v 
javno dobro. 
 
Župan Občine Zreče je povedal, da je pred dnevi potekal pogovor z Ervinom Vivoda, iz 
Sektorja za naravne nesreče na Ministrstvu za okolje in prostor. Dogovor je bil, da se dva 
plazova sanirata takoj. Javna naročila sta bila že objavljena. V mesecu aprilu bodo znani tudi 
izvajalci. Za ostala dva plazova pa mora občina zagotoviti projektno dokumentacijo. 
 
Glede sestanka z izvajalci je navedel, da bi sestanek poskušali izvesti v mesecu aprilu 2011 
ter da izbira koncesionarja poteka, in da bo koncesionar verjetno znan v mesecu maju 2011. 
Glede prenosa zemljišč je povedal, da občinska uprava pripravlja proračun za večletno 
obdobje (2012-2014), iz katerega bo vidna investicijska sposobnost občine. Šele takrat bo 
vidno, ali lahko v proračun uvrščamo nove investicije in programe. 
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Predsednik Krajevne skupnosti Skomarje, Mirko Beškovnik, je vprašal, kako je z izbiro 
koncesionarja in vzdrževanjem cest. 
 
Župan Občine Zreče je še enkrat podal informacijo o postopku izbire koncesionarja za 
vzdrževanje občinskih cest. 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Dobrovlje, Bojan Napotnik, je vprašal, ali bo datum čistilne 
akcije v letu 2011 določen enotno za celotno občino. 
 
Župan Občine Zreče je odgovoril, da bo v kratkem glede čistilne akcije organiziran sestanek 
s predsedniki krajevnih skupnosti in večjimi društvi v občini. 
 
AD 15. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Svetnica Marija Kovačič je postavila vprašanje o sanaciji strehe cerkve Svete Neže. 
 
Župan Občine Zreče je odgovoril, da Ministrstvo za kulturo nima posluha za vzdrževanje 
kulturnih spomenikov. Navedel je, da je občina sama pripravila finančno konstrukcijo obnove 
strehe. Organiziran je bil že sestanek z župnijo, ki mora pridobiti kredit, prav tako pa je bil 
organiziran tudi sestanek z izdelovalcem kritine, g. Obrovnikom.  
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je vprašala kdaj se bo pričela izgradnja krožišča SN-1. 
 
Župan Občine Zreče je odgovoril, da so projekti pripravljeni in da bi se izgradnja morala 
pričeti že letos, vendar je zaradi gospodarske krize projekt prestavljen na leto 2012. 
 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala kako je z izgradnjo centra CERO na Pragerskem. 
 
Župan Občine Zreče je podal kratko informacijo o ustanovitvi CERO Pragersko in navedel, 
da je pridobljena odločba o sofinanciranju izgradnje, ni pa pridobljeno gradbeno dovoljenje. 
Navedel je, da je ne glede na center Pragersko potrebno že na izvoru ločevanje odpadkov in 
upa, da bo z novim razpisom izbran novi koncesionar za ravnanje z odpadki, zaradi česar pa 
bo verjetno tudi cena storitve višja. Na odlagališču Slovenske Konjice je možno odpadke 
odlagati do meseca aprila 2011, v primeru če do tega roka ne bo izbran koncesionar, pa 
lahko občina to službo prenese v režijo.  
 
Svetnica Jolanda Laubič je predlagala, da se občinskemu svetu preloži seznam odlokov, ki 
so bili v zadnjem času sprejeti na področju lokalnih gospodarskih javnih služb, predvsem 
glede koncesijskih aktov. 
 
Svetnica Jolanda Laubič je predlagala, da se na spletni strani objavijo podatki o kvaliteti pitne 
vode za celotno območje občine. 
 
Župan Občine Zreče je ob tem podal še informacijo o prevzemu vodovoda Stranice in 
Gorenje. Za vodovod Stranice je bilo dokončno dogovorjeno, da se prenos izvrši čim prej, za 
vodovod Gorenje pa je bila na občino poslana peticija, zaradi česar dogovori o prevzemu še 
potekajo.  
 
Svetnik Jožef Košir je podal informacijo, da vodovodni odbor mora na občino dostaviti 
podatke o kakovosti pitne vode. 
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Občinski svet Občine Zreče je s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI ob tem sprejel naslednji 
sklep:  

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-37 
Vsebina 
sklepa: 

Vodovodni odbor vodovoda Gorenje je dolžan Občini Zreče posredovati podatke 
o kakovosti pitne vode na Padeškem vrhu. 

Odgovoren: Maks Repič 
Rok: takoj 

 
Svetnik Boris Podgrajšek je dodal, da se vsi podatki zbirajo na krajevni skupnosti, zato bo te 
podatke posredovala na občino. 
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je bil sklep Komisije za gospodarsko javno infrastrukturo, 
da se vsi podatki o kakovosti pitne vode pridobijo in obravnavajo na komisiji. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je predlagal, da se zagotovijo možnost polnjenja električnih 
avtomobilov. 
 
Župan Občine Zreče je odgovoril, da je pobuda že bila podana na podjetje Petrol d.d. in da je 
preureditev servisa Petrol v Zrečah že v planu investicij. 
 
Svetnik Jožef Košir je ponovno izpostavil predlog ureditve nadstreškov pri stanovanjskih 
blokih na Cesti na Roglo. 
 
Štefan Posilovič je odgovoril, da se zadeva dnevno usklajuje. Pridobljena sta bila dva idejna 
osnutka ureditve nadstreška, predvsem parkirišče ob stanovanjskem bloku Cesta na Roglo 
17d, Zreče. Ko bodo zbrane ponudbe, bo izbran ponudnik in ob tem obveščeni tudi 
stanovalci.  
 
Svetnik Jožef Košir je opozoril, da so na zgornjem delu stanovanjskih blokov ob Cesti na 
Roglo vsa parkirišča zavarovana z rampo in da se morajo nadstrešnice urediti tudi za te 
stanovalce. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.45 uri. 
 
Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2011. 
 
 
Številka: 011-0002/2011-6 
Datum: 8.4.2011 
 
 
Zapisala:  
Polona Matevžič  
 mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2011 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-15 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Dobje, Dobrna, 
Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2010. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Dobje, Dobrna, 

Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2010 je podpisal župan, 
mag. Boris Podvršnik. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-16 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2010 je 

podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-17 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Zavoda za mladino Zreče za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Zavoda za mladino Zreče za leto 2010 je podpisal župan, mag. 

Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-18 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v 
Občini Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 
Realizacija: Ker na Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v 

Občini Zreče v prvi obravnavi ni bilo pripomb, se spremembe odloka sprejmejo na isti seji še v 
drugi obravnavi. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-19 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v 
Občini Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini 

Zreče je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 28/2011.  
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-20 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja 
infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne signalizacije v Občini Zreče v prvi 
obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 
Realizacija: Ker na Odlok o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja 

infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne signalizacije v Občini Zreče v prvi 
obravnavi ni bilo pripomb, se odlok sprejme na isti seji še v drugi obravnavi. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-21 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja 
infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne signalizacije v Občini Zreče v drugi 
obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja 

infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne signalizacije v Občini Zreče je bil 
objavljen v Uradnem listu RS, št. 28/2011. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-22 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe urejanja in 
vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne signalizacije v Občini 
Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 
Realizacija: Ker na Odlok o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja 

infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne signalizacije v Občini Zreče v prvi 
obravnavi ni bilo pripomb, se odlok sprejme na isti seji še v drugi obravnavi. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-23 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe urejanja in 
vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne signalizacije v Občini 
Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja 

infrastrukture javne razsvetljave in cestno prometne svetlobne signalizacije v Občini Zreče je bil 
objavljen v Uradnem listu RS, št. 32/2011. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-24 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Zreče za leto 2010 v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Ker na Zaključni račun proračuna Občine Zreče za leto 2010 v prvi obravnavi ni bilo pripomb, se 

zaključni račun proračuna sprejme na isti seji še v drugi obravnavi. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-25 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Zreče za leto 2010 v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Zaključni račun proračuna Občine Zreče za leto 2010 je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 

28/2011.  
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-26 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2011 v 
prvi obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Ker na Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2011 v prvi 

obravnavi ni bilo pripomb, se spremembe odloka sprejmejo na isti seji še v drugi obravnavi. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-27 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2011 v 
drugi obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2011 je bil 

objavljen v Uradnem listu RS, št. 28/2011.  
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-28 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu za vrstne hiše Nova 
Dobrava Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 
Realizacija: Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu za vrstne hiše Nova 

Dobrava Zreče za drugo obravnavo se predloži občinskemu svetu na eni izmed naslednjih sej. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-29 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov iz 
proračuna Občine Zreče v prvi obravnavi.  

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Ker na Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov iz proračuna 

Občine Zreče v prvi obravnavi ni bilo pripomb, se pravilnik sprejme na isti seji še v drugi 
obravnavi. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-30 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov iz 
proračuna Občine Zreče v drugi obravnavi.  

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Pravilnik o sofinanciranju mladinskih in otroških programov in projektov iz proračuna Občine Zreče 

je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 28/2011.  
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-31 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 28/2011.  

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-32 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 28/2011. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-33 
Vsebina 
sklepa: 

Za predstavnika v Nadzornem svetu družbe Univerziada  d.o.o. 2013 se imenuje Drago Šešerko, 
Dobrava 73 a, 3214 Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija:  Sklep o imenovanju Draga Šešerka, Dobrava 73 a, 3214 Zreče v Nadzorni svet družbe 

Univerziada  d.o.o. 2013 je bil posredovan imenovanemu.  
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-34 
Vsebina 
sklepa: 

Za predstavnika v Nadzornem svetu družbe LTO Rogla-Zreče, GIZ se imenuje Slavko Kejžar, 
Tovarniška cesta 14, 3214 Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o imenovanju Slavka Kejžarja, Tovarniška cesta 14, 3214 Zreče v Nadzorni svet družbe 

LTO Rogla-Zreče, GIZ je bil posredovan imenovanemu. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-35 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče pooblašča župana mag. Borisa Podvršnika za potrjevanje 
investicijske dokumentacije in morebitnih nastalih sprememb. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Pooblastilo se bo priložilo razpisni dokumentaciji ob vsakokratni prijavi na javni razpis za dodelitev 

državnih ali evropskih sredstev. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-36 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Občinske uprave Občine Zreče za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Godec Mavhar 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Občinske uprave Občine Zreče za leto 2010 je podpisal župan, 

mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-37 
Vsebina 
sklepa: 

Vodovodni odbor vodovoda Gorenje je dolžan Občini Zreče posredovati podatke o kakovosti pitne 
vode na Padeškem vrhu. 

Odgovoren: Maks Repič 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o posredovanju podatkov o kakovosti pitne vode na Padeškem vrhu je bil posredovan 

vodovodnemu odboru vodovoda Gorenje. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


